
   Nurzec-Stacja, dnia 21 marca 2019 r.

P R O T O K O Ł Nr V/2019
z V Sesja Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 21 marca 2019 r.

Obrady  V sesji  Rady  Gminy  Nurzec-Stacja  odbyły  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu
Gminy w Nurcu-Stacji.

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz.1205.

Rada liczy 14 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 13 radnych.

Radni obecni:

1. Olesiński Zbigniew Mirosław            
2. Podbielski Zenon                                
3. Wojtkowski Wojciech                        
4. Wakuluk Irena                                    
5. Pawłowski Roman                              
6. Szpański Jan                                        
7. Bartosiuk Mieczysław                         
8. Leoniuk Tomasz                                  
9. Grzyb Kamil                                       
10. Putko Aleksander                               
11. Jurczak Izabela Marzena                    
12. Wiktoruk Grzegorz                             
13. Olesiuk Jerzy                                       

Radni nieobecni:
1. Dubiński Aleksander   

/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1.

Spoza Rady w sesji udział wzięli:

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt,
2/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy,
3/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy,
4/ Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Nurzec-Stacja,
5/ Sołtysi.

Obradom V sesji Rady Gminy przewodniczył Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący
Rady Gminy. 

Do punktu 1-go

Przewodniczący obrad otwierając obrady stwierdził, że na podstawie listy obecności w
sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym może obradować i podejmować
uchwały Rada Gminy. 

Kontynuując  otwarcie  obrad  poinformował,  że  protokół  z  IV  sesji  wyłożony  był  do
wglądu radnych i obecnie znajduje się na sali obrad. Do chwili obecnej nie wpłynęły uwagi do
protokołu. Zapytał, czy są uwagi do protokołu z IV sesji Rady Gminy?



Uwag do protokołu z IV sesji Rady Gminy nie wniesiono.

W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 

W wyniku jawnego głosowania protokół  z  IV sesji  Rady Gminy Nurzec-Stacja  został
przyjęty  jednogłośnie  13  głosami  za,  w  głosowaniu  udział  brało  13  radnych.  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2. 

Do punktu 1-go

W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski przedstawił porządek
obrad, a następnie zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Radna,  Pani  Irena  Wakuluk  –  wnioskowała  o  wycofanie  z  porządku  obrad  w  punkcie  12
podpunktu 2) podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie
Gminy Nurzec-Stacja środków stanowiących fundusz sołecki. Wniosek swój uzasadniała tym, że
sołtysi wraz z mieszkańcami mają rozpoczęte inwestycje bądź zaplanowane zadania do realizacji,
dlatego nie należy pozbawiać ich tych środków finansowych.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – zaproponował, aby nie wycofywać punktu dotyczącego funduszu
sołeckiego  z  porządku  obrad.  W  punkcie,  tym  należałoby  przedyskutować  i  określić,  czy
będziemy realizować małe zadania, czy większe inwestycje w zakresie budowy dróg, czy inne.
Po wydzieleniu środków finansowych na fundusz sołecki, może okazać się, że tych około 300
tys. zł zabranie na udział własny do realizacji inwestycji w zakresie drogownictwa. Nadmienił, że
w  okresie  tych  pięciu  lat  nie  będzie  zaciągał  kredytów.  Premier  Morawiecki  ogłosił  nabór
wniosków na dofinansowanie do budowy dróg, na budowę, których oczekują mieszkańcy wielu
miejscowości.

Radny,  Pan  Tomasz  Leoniuk  –  stwierdził,  że  środki  funduszu  sołeckiego  są  wsparciem  dla
działalności sołtysów. Uważa, że przed podjęciem decyzji przez radnych powinni wypowiedzieć
się sołtysi.

Radny,  Pan  Jerzy  Olesiuk  –  stwierdził,  że  fundusz  sołecki  jest  niezbędny  mieszkańcom  na
realizację  zadań.  Inwestycje  będą  realizowane  w  niektórych  miejscowościach,  a  pozostali
mieszkańcy  będą  czekać  na  realizację  zadań.  Sołtysi  przez  okres  kadencji  nie  będą  mogli
wykazać się działalnością na rzecz swojej miejscowości. 

Pan  Piotr  Jaszczuk –  Wójt  –  poinformował  o  swoim odczuciu,  o  dotychczas  realizowanych
zadaniach w ramach funduszu sołeckiego. W niektórych sołectwach właściwie wykorzystywane,
są środki finansowe. Natomiast część sołectw, w jego odczuciu, nie zawsze planuje i realizuje
zadania, które są niezbędne dla mieszkańców. Budżet gminy nie jest zbyt wysoki i może okazać
się, że nie będziemy mieli możliwości zapewnienia wkładu własnego na realizację inwestycji do
których  występujemy  z  wnioskiem  o  dofinansowanie.  Mamy  opracowaną  dokumentację  na
budowę dróg w miejscowościach: Chanie, Siemichocze, Zabłocie i Nurzec Stacja. Na realizację
tych zadań jeśli będzie możliwość otrzymania dofinansowania musimy zapewnić wkład własny.

Radny, Pan Wojciech Wojtkowski – zaproponował, aby wydzielić fundusz sołecki, a w sytuacji,
gdy będą niezbędne środki finansowe na wkład własny do realizowanej inwestycji, Wójt wystąpił
do mieszkańców o przekazanie środków funduszu sołeckiego na daną inwestycję.

Po  szczegółowym  przeanalizowaniu  Przewodniczący  obrad  poddał  pod  głosowanie
wniosek o wycofanie z porządku obrad w punkcie 12 podpunktu 2) podjęcie uchwały w sprawie



niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Nurzec-Stacja środków stanowiących
fundusz sołecki.

W  wyniku  jawnego  głosowania,  w  którym  brało  udział  13  radnych,  za  przyjęciem
wniosku głosowało 8 radnych, 4 było przeciw, 1 radny wstrzymał się. (Protokół głosowania w
załączeniu) Zał. Nr 2

Wobec powyższego glosowania wniosek o wycofanie z porządku obrad w punkcie 12
podpunktu 2) podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie
Gminy Nurzec-Stacja środków stanowiących fundusz sołecki został przyjęty.

Przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski poddał pod głosowanie porządek obrad po
wprowadzonej zmianie.

W wyniku jawnego głosowania,  w którym brało  udział  13 radnych,   jednogłośnie  13
głosami za przyjęto porządek obrad po zmianie.
1.  Otwarcie obrad i przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady. 
4. Sprawozdanie finansowe z realizacji  zadań „Programu usuwania wyrobów zawierających

azbest dla Gminy Nurzec-Stacja na lata 2008-2032” w roku 2018.
5. Sprawozdanie  z  realizacji  wieloletniego  programu  współpracy  Gminy  Nurzec-Stacja  z

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego za 2018 r.

6. Sprawozdanie  z  realizacji  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów
alkoholowych  oraz  z  realizacji  gminnego  programu  przeciwdziałania  narkomanii  za  rok
2018.

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-2020 za 2018 r.

8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji za 2018
r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2019 r.

9. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  wynikających  z  ustawy  z  dnia  9  czerwca  2011  r.  o
wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2018 rok.

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-Stacja.

11. Informacja  o  wykorzystaniu  dotacji  udzielonych  podmiotom  realizującym  w  roku  2018
projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja.

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:
1) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom ochotniczej straży pożarnej za

udział w działaniu ratowniczym, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym zorganizowanym
przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę,

2) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt
na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2019 roku,

3) zmian w budżecie gminy na 2019 rok,
4) zmiany uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej,
5) zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy,
6) zmiany  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium dochodowego  w celu  udzielenia

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na
lata 2019-2023,

7) inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego,



8) poboru w drodze inkasa,  określenia inkasentów i wysokości  wynagrodzenia za inkaso
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

13. Wolne wnioski i informacje.
14. Zamknięcie obrad.

Do punktu 3-go:

Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady
przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt.
(Informacja o realizacji uchwał w załączeniu)  Zał. Nr 3.

W okresie między sesjami realizowane były następujące zadania:
- Tydzień temu odebrano wyremontowany budynek dworca z przeznaczeniem na bibliotekę. W
miesiącu maju przewiduje się oficjalne otwarcie biblioteki.
- Do budżetu wpływają środki finansowe, które były pozyskane z funduszy zewnętrznych do
realizowanych inwestycji w 2018 roku.
- 28 marca br ma być otwarcie ofert na dostawę samochodów strażackich. Mamy nadzieję, że
wyłoniony zostanie wykonawca i nasze OSP wzbogacą się o dwa nowe samochody strażackie.
- Rozstrzygnięto przetargi na wyłonienie wykonawcy do żwirowania i równania dróg oraz do
realizacji  zadań  w  ramach  funduszu  sołeckiego.  Do  realizacji  zadań  w  ramach  funduszu
sołeckiego nie wyłoniono wykonawcy do realizacji zadań wnioskowanych przez dwa sołectwa.
- Pan Wojewoda Podlaski ogłosił nabór wniosków na przebudowę dróg gminnych i powiatowych.
My  jako  gmina  mamy  trzy  pozwolenia  na  budowę  dróg  w  Nurcu-Stacji  ul.  Drzewna,
Poniatowskiego, w Zabłociu i Werpolu. Chcemy składać trzy wnioski o dofinansowanie i mamy
nadzieję, że chociaż jeden wniosek otrzyma wsparcie finansowe.
- Zarząd Powiatu ma składać wniosek o dofinansowanie do budowy drogi Żerczyce – Nurzec. Z
nieoficjalnych  informacji  wiemy,  że  niektóre  gminy  oferują  wysokie  dofinansowanie  nawet
100%, jako wkład własny. 
- W dniu jutrzejszym w starostwie ma być rozstrzygnięta decyzja w sprawie przebudowy odcinka
drogi łączącej Klukowicze i Wyczółki.

Do punktu 4-go:

Sprawozdanie  finansowe  z  realizacji  zadań  „Programu  usuwania  wyrobów
zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja na lata 2008-2032” w roku 2018 omówiła Pani
Iwona Jadczuk.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do  sprawozdanie  finansowe  z  realizacji  zadań  „Programu  usuwania
wyrobów  zawierających  azbest  dla  Gminy  Nurzec-Stacja  na  lata  2008-2032”  w  roku  2018
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
(opinia w załączeniu)  Zał. Nr 4.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie  sprawozdania  finansowego  z  realizacji  zadań  „Programu  usuwania  wyrobów
zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja na lata 2008-2032” w roku 2018

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada przyjęła sprawozdanie finansowe z realizacji zadań „Programu usuwania wyrobów



zawierających azbest  dla  Gminy Nurzec-Stacja  na lata  2008-2032” w roku 2018  (Protokół z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

Do punktu 6-go:

Sprawozdanie z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych oraz z realizacji  gminnego programu przeciwdziałania narkomanii  za rok 2018
przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do sprawozdania  z  realizacji  gminnego  programu  profilaktyki  i
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz z realizacji gminnego programu przeciwdziałania
narkomanii za rok 2018 przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo
Budżetowej.
(opinia w załączeniu)  Zał. Nr 5.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie sprawozdanie z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych oraz z realizacji gminnego programu przeciwdziałania narkomanii za rok 2018 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych,  Rada  przyjęła  sprawozdanie  z  realizacji  gminnego  programu  profilaktyki  i
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz z realizacji gminnego programu przeciwdziałania
narkomanii za rok 2018 (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

Do punktu 5-go:

Sprawozdanie z realizacji wieloletniego programu współpracy Gminy Nurzec-Stacja z
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego za 2018 r. przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do sprawozdania  z  realizacji  wieloletniego programu współpracy Gminy
Nurzec-Stacja  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność  pożytku  publicznego  za  2018  r  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący
Komisji Problemowo Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 6.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie  sprawozdania z realizacji wieloletniego programu współpracy Gminy Nurzec-Stacja z
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego za 2018 r

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych,  Rada przyjęła  sprawozdania  z  realizacji  wieloletniego programu współpracy Gminy
Nurzec-Stacja  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego za 2018 r. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.



Do punktu 7-go:

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie
oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  w  Rodzinie  na  lata  2015-2020  za  2018  r.  przedstawiła  Pani
Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do sprawozdania  z  realizacji  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-2020 za 2018 r.
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 7.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-2020 za 2018 r. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych,  Rada  przyjęła  sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-2020 za 2018 r.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała  Nr  V/28/2019   w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  realizacji  Gminnego
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na
lata 2015-2020 za 2018 r. w załączeniu).  Zał. Nr 8
 

Do punktu 8-go:

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji za
2018  r.  oraz  potrzeby  w zakresie  pomocy  społecznej  na  2019  r.  przedstawiła  Pani  Elżbieta
Wierchow – Kierownik GOPS.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Nurcu-Stacji za 2018 r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2019 r. przedstawił Pan
Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 9.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji za
2018 r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2019 r. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych, Rada przyjęła  sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Nurcu-Stacji  za  2018 r.  oraz potrzeby w zakresie  pomocy społecznej  na 2019 r.  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała  Nr  V/29/2019  w sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  działalności  Gminnego
Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Nurcu-Stacji  za  2018  r.  oraz  potrzeby  w  zakresie  pomocy
społecznej na 2019 r. w załączeniu).  Zał. Nr 10.

Do punktu 9-go:



Sprawozdanie z  realizacji  zadań wynikających z  ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r.  o
wspieraniu  rodziny  i  systemie  pieczy  zastępczej  przez  Gminę  Nurzec-Stacja  za  2018  rok
przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do sprawozdania z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca
2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2018 rok
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 11.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie  sprawozdania z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r.  o
wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2018 rok . 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych, Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca
2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2018 rok
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

(Uchwała  Nr  V/30/2019   w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  realizacji  zadań
wynikających  z  ustawy  z  dnia  9  czerwca  2011  r.  o  wspieraniu  rodziny  i  systemie  pieczy
zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2018 rok).  Zał. Nr 12.

Do punktu 10-go:

Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych
stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę  Nurzec-Stacja
przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do sprawozdania  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę
Nurzec-Stacja  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji  Problemowo
Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 13.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie  sprawozdania z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-Stacja . 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych,  Rada  przyjęła  sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę
Nurzec-Stacja. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

Do punktu 11-go:

Informację o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym w roku 2018
projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof
Staniszewski – Sekretarz Gminy.



Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do informacji o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym
w roku 2018 projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan
Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
(opinia w załączeniu) Zał. Nr 14.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
przyjęcie informacji o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym w roku 2018
projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja . 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych, Rada przyjęła informację o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym
w roku 2018 projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja.  (Protokół z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.

Do punktu 12-go:

Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

Do p. punktu 1-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  członkom
ochotniczej  straży  pożarnej  za  udział  w działaniu  ratowniczym,  szkoleniu  lub  ćwiczeniu
pożarniczym  zorganizowanym  przez  Państwową  Straż  Pożarną  lub  Gminę  przedstawił  Pan
Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do  projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu
pieniężnego członkom ochotniczej straży pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniu
lub  ćwiczeniu  pożarniczym  zorganizowanym  przez  Państwową  Straż  Pożarną  lub  Gminę
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 15.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom ochotniczej
straży  pożarnej  za  udział  w działaniu  ratowniczym,  szkoleniu  lub  ćwiczeniu  pożarniczym
zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych  Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego
członkom  ochotniczej  straży  pożarnej  za  udział  w działaniu  ratowniczym,  szkoleniu  lub
ćwiczeniu pożarniczym zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę. (Protokół z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr V/31/ 2019 w załączeniu) Zał. Nr 16.

Do p. punktu 2-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2019 roku przedstawił
Pan Krzysztof Popławski.



Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do  projektu  uchwały  w sprawie programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2019
roku przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 17.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2019 roku.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2019 roku. (Protokół z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr V/32/ 2019 w załączeniu) Zał. Nr 18.

Do p. punktu 3-go:

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r. omówiła Pani Maria
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do  projektu  uchwały  w sprawie  zmian  w  budżecie  gminy  na  2019  r.
przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 19.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych Rada  podjęła  uchwałę  w sprawie zmian  w budżecie  gminy na  2019 r..  (Protokół  z
głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr V/33/ 2019 w załączeniu) Zał. Nr 20.

Do p. punktu 4-go:

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  obywatelskiej  inicjatywy
uchwałodawczej omówił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz  Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do  projektu  uchwały zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  obywatelskiej
inicjatywy  uchwałodawczej  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji
Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 21.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych,  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  obywatelskiej  inicjatywy
uchwałodawczej. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr V/34/ 2019 w załączeniu) Zał. Nr 22.

Do p. punktu 5-go:

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na
koszt gminy omówił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do  projektu  uchwały zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zasad
sprawiania pogrzebu na koszt gminy  przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji
Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 23.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt
gminy. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych,  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zasad  sprawiania
pogrzebu na koszt gminy. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr V/35/ 2019 w załączeniu) Zał. Nr 24.

Do p. punktu 6-go:

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego
w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w
domu” na lata 2019-2023 przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do  projektu  uchwały zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  podwyższenia
kryterium  dochodowego  w  celu  udzielenia  wsparcia  w  ramach  wieloletniego  rządowego
programu „Posiłek  w szkole  i  w domu”  na  lata  2019-2023  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –
Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 25.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu
udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu”
na lata 2019-2023 . 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych,  Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  podwyższenia  kryterium
dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2019-2023. (Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr V/36/ 2019 w załączeniu) Zał. Nr 26.

Do p. punktu 7-go:



Projekt  uchwały  w  sprawie  inkasa  podatku  od  nieruchomości,  rolnego  i  leśnego
przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji Rewizyjnej do projektu uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i
leśnego przedstawił Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 27.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych, Rada podjęła uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego.
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr V/37/ 2019 w załączeniu) Zał. Nr 28.

Do p. punktu 8-go:

Projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości
wynagrodzenia za inkaso  opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi przedstawił  Pan
Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

 Opinię  Komisji  Problemowo-Budżetowej,  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz
Komisji  Rewizyjnej  do  projektu  uchwały  w  sprawie poboru  w  drodze  inkasa,  określenia
inkasentów  i  wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  przedstawił  Pan  Jan  Szpański  –  Przewodniczący  Komisji  Problemowo
Budżetowej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 29.

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie
projekt  uchwały w  sprawie  poboru  w  drodze  inkasa,  określenia  inkasentów  i  wysokości
wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13
radnych,  Rada podjęła  uchwałę  w sprawie poboru  w drodze  inkasa,  określenia  inkasentów i
wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  .
(Protokół z głosowania w załączeniu)  Zał. Nr 2.
(Uchwała Nr V/38/ 2019 w załączeniu) Zał. Nr 30.

Do punktu 13-go:

Wolne wnioski i informacje.

Radny,  Pan  Jerzy  Olesiuk  –  wnioskował  o  skomunikowanie  autobusu  Wólka  Nurzecka  –
Siemiatycze zajeżdżającego do Siemiatycz o godz. 915, z autobusem Siemiatycze – Białystok.

Radny, Pan Zenon Podbielski  – Przewodniczący Rady Gminy – poinformował,  że zgodnie z
ustawą o samorządzie gminnym w porządku obrad sesji nie uwzględnia się punktu interpelacje i
zapytania radnych. Interpelacje i zapytania radni mogą zgłaszać na piśmie i na piśmie otrzymują
odpowiedź.



Radny,  Pan  Zbigniew Mirosław Olesiński  –  poinformował,  o  zagadnieniach  omawianych na
posiedzeniu Rady Społecznej ZOZ w Siemiatyczach.

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał jakie jest zadłużenie szpitala.

Radny, Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – wyjaśnił, że sprawy finansowe nie były omawiane.
Sprawozdanie finansowe będzie rozpatrywane w późniejszym terminie.

Do punktu 14-go:

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon
Podbielski zamknął obrady V sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady
Eugenia Naumiuk                                                                      Zenon Podbielski
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